
 

Memo 
 

 

Aan : gemeenteraad 

Onderwerp : Extra toelichting project Bergweg/Meentzoom n.a.v. diverse 
raadsvragen 

Van : College 
 
Datum         :   8 juli 2024 
 
 
Naar aanleiding van de diverse raadsvragen hebben wij behoefte om e.e.a. te 
verduidelijken. 
 

• Binnen het vastgestelde ontwerp voor de Bergweg-Meentzoom is overal 
uitgegaan van een "materialisatie" van het bestratingsmateriaal met gebakken 
klinkers. Dit geldt ook voor het plan voor de Burgemeester Le Coultredreef.  
 

• De huidige rijbaan van de Bergweg en Meentzoom is nu al uitgevoerd in 
gebakken klinkers, maar de Burgemeester Le Coultredreef is nu nog uitgevoerd 
in asfalt. 

  
• Initieel was voorzien om de gebakken klinkers te heraanleggen (hergebruiken) 

bij de Bergweg-Meentzoom. Maar omwille van geluid, geschikte fietsstroken en 
trillingen, werd gekozen om de Bergweg uit te voeren met nieuwe gebakken 
klinkers. 
 

• De vrijgekomen gebakken klinkers zouden dan worden hergebruikt voor de 
Burgemeester Le Coultredreef. Voor die nieuwe klinkers is aanvullend krediet 
gevraagd in 2023. 

  
• Extra investering in stenen: De materialisatie schrijft voor het realiseren van de 

Meentzoom ook gebakken klinkers voor. Daarbij was eerder uitgegaan van 
hergebruik van de bestaande klinkers. Maar bij de definitieve berekeningen is 
gebleken is dat de vrijgekomen gebakken klinkers uit de Bergweg alleen helaas 
onvoldoende zullen zijn voor de gehele Burgemeester Le Coultredreef. 
 

• Er zouden dan voor het ontbrekende deel aanvullende gebakken klinkers 
aangekocht moeten worden. Daarmee zou echter een rare situatie ontstaan, 
namelijk een mengeling van betere en oude stenen op de Burgemeester Le 
Coultredreef. 

 
• Door nu behalve de Bergweg ook de hele Meentzoom te voorzien van nieuwe 

gebakken klinkers komt er wel voldoende vrij voor de gehele Burgemeester Le 
Coultredreef. Die extra kosten zitten in het huidige voorstel. 

 



- 2 - 

• Daarmee hebben alle aanwonenden aan de Bergweg en Meentzoom het 
voordeel van het comfort dat de nieuwe gebakken klinkers bieden, in 
vergelijking met de oudere bestaande. Ook visueel is alles dan een geheel. Dan 
hebben we de juiste klinkers op de juiste plekken. 

 
• De uitvoeringskosten zoals nu gevraagd voor de Bergweg-Meentzoom houden 

geen rekening met een opbrengst van de vrijgekomen gebakken klinkers. Dit 
wordt gecompenseerd doordat bij de komende aanvraag voor het 
uitvoeringskrediet Burgemeester Le Coultredreef ook geen kosten voor extra 
stenen gerekend worden, immers we hebben er dan genoeg en er vindt geen 
verkoop plaats. Dus, de uitvoeringskosten voor de Burgemeester Le 
Coultredreef zullen dan lager uitvallen gezien er geen bestratingsmaterialen 
aangekocht hoeven worden. Mocht er een overschot zijn, waar we nu nog niet 
mee rekenen, dan zou dat eventueel wel tot een opbrengst kunnen leiden, of tot 
hergebruik elders. 

 
• Tenslotte herinneren we nog aan een detail over de Meentweg: het 

goedgekeurde ontwerp omvat ook een klein stukje werk op de Meentweg, bij de 
aansluiting naar de Bergweg, omdat daar het stelsel van enige kolken 
aangepast moet worden en dat kan ook het beste gebeuren in combinatie met 
de rest van de rioolwerken. 
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